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tilflytter fra Brøndevej, vil evt. stille op som 
suppleant. 

8) Bosætning Bod i forbindelse med aftensalg og Orødagen. Gitte 
checker tid og sted inden næste møde. 

9) Skt. hans  Forslag om borgmester Søren Kjærsgaard som bål-taler. 

Erik Fuchs forhører sig om muligheden.  

Der er indkommet flere nomineringer til Årets Heks. 

10) Foreningsmesse – udsprunget af tidligere 
punkt ”Nye borgere ” 

Det aftaltes, at Henrik Persson kontakter øens øvrige 

foreninger og hører, om der er interesse for en 

”foreningsmesse” i Orø Hallen, hvor både nye og "gamle" 

Orøborgere kunne møde foreningerne på øen på en 

gang.  

11) Lokalforum  Referat fra Lokalforums sidste møde er udsendt til 
alle af Peter Bach-Larsen. 

12) Hallen Hallens generalforsamling fastlægges på næste 
bestyrelsesmøde, den 25. februar – forventes at 
blive i sidste halvdel af marts. 

13) Færgekontaktudvalget Beboerforeningen er ikke tilfreds med nuværende 
status omkring færgetakster. Østre Færge overfører 
resterende midler fra 2015 til 2016 – Holbækfærgen 
opfordres til at gøre det samme. Dokning af Holbæk-
færgen i uge 17, der lejes en mindre færge til 
persontransport for at undgå at indsætte busser. 

14) Orøkontoret Kontoret rykker på havnen i juni, juli og august. 
Mulighed for cykeludlejning og nøgleudlevering 
udenfor kontorets åbningstider undersøges p.t. 

15) Kort referat af konference i Odense 12 borgmestre ud af 20 mulige fra Ø-kommuner 
deltog. Konferencen foregik i en positiv ånd, og man 
drøftede muligheden for besøg af Folketingets ø-
kontaktudvalg. 

16) Næste møde 15. marts 2016 kl. 19.00 på Orøkontoret. 

17) Evt. 
Generalforsamling i Ø-sammenslutningen. 

Erik Fuchs deltager for egen regning. Jens Bloch og 
Gitte Busk-Clausen har mulighed for at deltage med 
ophold/transport betalt. 

 




